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Öppna upp Fredhälls klippbadsanläggning för alla 
 
Förslag till beslut 

1. Utreda hur Fredhälls bad-och bastuanläggning kan öppnas upp för allmänheten. 
2. Därutöver anföra följande: 

Fredhällsklipporna, eller som en PR-byrå benämnde det, ”Cap de Fredhäll” erbjuder en av 
Stockholms vackraste badplatser. Sedan 1940-talet har föreningen Fredhälls badklubb getts 
tillåtelse av staden att driva en badanläggning på kommunal mark. 

Badanläggningen är välbesökt och mycket uppskattad av barnfamiljer under sommartid tack 
vare dess tillgänglighet ner till vattnet. Fredhälls badklubb har idag en exklusiv 
förfoganderätt över bad-och bastuanläggningen under nio månader per år. Under 
sommarmånaderna öppnas badet upp för allmänheten, däremot är bastun exklusiv för 
föreningens medlemmar. 

Föreningen som blivit alltmer populär har sedan flera år tillbaka stängt upptaget av nya 
medlemmar. De har inte heller utvecklat en medlemskö, vilket gör det nästintill omöjligt för 
andra stockholmare att bli en del av föreningen. 

Sverigedemokraterna vill att bad-och bastuanläggningen ska öppnas upp för alla, inte enbart 
de fåtal lyckligt lottade medlemmarna i föreningen. Stadsdelsnämnden bör därför se över 
möjligheten att öppna upp bad-och bastuanläggningen för allmänheten. Detta skulle kunna 
ske genom ett förnyat samarbetsavtal med föreningen, eller ett övertagande av 
anläggningen i egen-regi. Därtill bör anläggningen rustas upp, och bastun bör utökas. 

 


